
 
 

Το Διοικητικό Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα να γίνει έγγραφη παρέμβαση με σκοπό 

την ενίσχυση του ρόλου των ΚΛ στις ΤΟΜΥ. Τη σύνταξη της ανέλαβε η Αντιπρόεδρος Β΄ Ο. 

Βερικάκη 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 7/3-5-2022 ΑΠΟΝΤΕΣ 0 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ 27/2022 ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ ΒΕΡΙΚΑΚΗ ΟΛΓΑ 

ΘΕΜΑ Ενημέρωση για τη συνάντηση εργαζομένων ΤΟΜΥ της 5 ης ΥΠΕ 

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ 
ΨΗΦΟΦΟΡΙΑΣ 

ΥΠΕΡ  
 

Ομόφωνα ΚΑΤΑ   ΛΕΥΚΑ  

ΑΠΟΦΑΣΗ 
 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα να γίνει έγγραφη 
παρέμβαση με σκοπό την ενίσχυση του ρόλου των ΚΛ στις ΤΟΜΥ. 
Τη σύνταξη της ανέλαβε η Αντιπρόεδρος Β΄ Ο. Βερικάκη. 
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